

Yellow Pages (Add Logo)

Yellow Pages sales people in Ontario are proud members of COPE Local 131. Our Members work hard to assist businesses across Ontario grow and thrive in the ever-changing economy. In the digital economy it has been very easy for big players to come into local communities and crowding out local small business by dominating the digital space. If the economic effects of Covid has taught us anything is that businesses that adapted and changed were able to survive and indeed thrive. COPE Local 131 members at Yellow Pages across Ontario are skilled professionals with the ability to help your business adapt and grow in the evolved local neighbourhood economy.

Les vendeurs de Pages Jaunes en Ontario sont fiers d'être membres de la section locale 131 du COPE. Nos membres travaillent fort pour aider les entreprises de l'Ontario à croître et à prospérer dans une économie en constante évolution.

Dans l'économie numérique, il a été très facile pour les grands acteurs d'entrer dans les communautés locales et d'évincer les petites entreprises locales en dominant l'espace numérique. Si les effets économiques de Covid nous ont appris quelque chose, c'est que les entreprises qui se sont adaptées et ont changé ont pu survivre et même prospérer. Les membres de la section locale 131 du COPE chez Pages Jaunes à travers l'Ontario sont des professionnels qualifiés capables d'aider votre entreprise à s'adapter et à croître dans l'économie locale en évolution.

Add link to Collective Agreement for Ontario
Add link to Collective Agreement for Ottawa